
 
 

ZAPISNIK 58. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 

58. sjednica Izvršnog odbora održana je 14.11.2018. u prostorijama Saveza izviđača Hrvatske u 

Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 17.30 sati  

 

Na sjednici su prisutni sljededi članovi Izvršnog odbora: 

Bojko Kukid, Boris Vujnovid, Nenad Andrašek, Helen-Marie Kerovec i Siniša Ivankovid . 

 

Utvrđeno je da postoji potreban kvorum te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora su: 

Tamara Karlovid, administrativni tajnik, Dan Špicer, poslovni direktor Saveza i Boris Krajinovid, 

predsjednik Vijeda Saveza.  

 

Bojko Kukid kao predsjednik Izvršnog odbora predlaže sljededi dnevni red: 

 

Dnevni red sjednice: 

 

1. Verifikacija zapisnika s 57. sjednice 

2. Operativno planiranje 

3. Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaden s 5 glasova za. 

 

AD1. Verifikacija zapisnika s 57. sjednice IO  

Kukid predlaže da se usvoji Zapisnik s 57. sjednice IO kako bi se objavio na web stranicama Saveza.  

Zapisnik je  prihvaden jednoglasno s 5 glasova za.  

 

 

AD2. Operativno planiranje 

 

Izlaže Vujnovid. Do sada su na operativno planiranje potvrdili svi članovi IO i Vijeda. Također Karlovid, 

Konjevid, Špicer i Veron de tamo biti prisutni. Čeka se potvrda načelnika za informiranje. Na operativno 

planiranje  dolaze i predsjednica Pozaid Frketid i dopredsjednica Drndid. Još treba utvrditi tko dolazi od 

članova odbora, a koji nisu članovi vijeda. Kukid predlaže da program počne u 9:00 sati no na kraju je 



dogovoreno da se s programom počne u 10:00 sati. Uvodno bi Kukid napravio predavanje i stanju u 

Savezu i načinu i strukturi funkcioniranja Saveza. U prijepodnevnom terminu bi se odradila evaluacija 

2018. Nakon ručka bi Andrašek održao predavanje o ugovornim i zakonskim obvezama. Te bi se nakon 

toga održale radionice operativnog planiranja za 2019. godinu po odborima. Za nedjelju je predviđena 

sjednica Vijeda i po potrebi sjednica IO.  

 

AD3. Razno 

 

 Izvještava Karlovid. Kako bi se poštovali zakonski rokovi 14.11. demo poslat Odluku o sazivanju 

Sabora koji de se održati 15.12. u Zagrebu. Informacija primljena na znanje. Također zaprimljen je zahtjev 

novoosnovane udruge iz Sibinja za učlanjenje u Savez. Dokumentacija je proslijeđena Odboru za 

normativne akte na uvid, nakon što oni potvrde da je dokumentacija uredu IO de donijeti odluku o 

primanju u Savez. Informacije su primljene na znanje. Zadužuje se ured Saveza da počne tražiti 

potencijalni smještaj za Savjetovanje odraslih voditelja koje de se održati prvi vikend u Veljači.  

 

Sastanak je završio u 19.30 sati. 

 

Zapisnik vodila: 

Tamara Karlovid 

 

 

Predsjednik IO 

Bojko Kukid 

 


